
Reuni� al consistori de Roses pel Ôtop mantaÕ

Govern i oposici� es proposen fer un grup de seguiment sobre aquest

problema

El govern de Roses i representants dels grups municipals del consistori i de la Policia Local es van reunir aquest

dilluns passat per fer una valoraci� del dispositiu dÕaquest any per afrontar el fenomen de la venda irregular i els

venedors top manta al passeig de Santa Margarida.

Joan Plana, regidor de Seguretat Ciutadana, explica que la reuni�, de car�cter informatiu, es va fer tant a petici�

de lÕoposici� com per voluntat del govern de compar tir la informaci� referent a les actuacions que sÕestan duent

a terme per lluitar contra la venda ilálegal, tenint en compte que �s una tem�tica Òsotmesa a molta pressi�

medi�tica i socialÓ. Govern i oposici� es proposen fer un grup de seguiment sobre aquest problema.

Sobre el fons de les actuacions que sÕestan duent a terme, Plana reitera que els decomisos de material s�n m�s

impor tants que en anys anteriors i que es mantindr� aquesta l�nia. ÒLa venda ilálegal �s un negoci rendible per als

qui la practiquen i requisant material que no es pot posar a la venda actuem precisament perqu� aquesta

pr�ctica sigui menys rendibleÓ, diu el regidor. Els recursos policials per fer un seguiment dÕaquest material i

intervenir-lo fan que es pugui veure menys pres�ncia uniformada al passeig. ÒLa pres�ncia al passeig dÕagents hi

�s quan �s operativa, per� no es tracta de fer nom�s pres�ncia, sin� de ser operatiusÓ, diu Plana.

DÕaltra banda, aquest mateix dilluns el diputat auton�mic de Ciutadans per Girona, Jean Castel, va presentar una

proposta de resoluci� parlament�ria per reclamar un paquet de mesures urgents que permetin erradicar la

venda ilálegal a Roses.

Entre altres coses, ha solálicitat un increment dÕefectius policials. ÒTots estem dÕacord per demanar m�s

pres�ncia dels Mossos, per� sabem tamb� com estan els efectius dels cossos policialsÓ, comenta Plana

referint-se a aquesta petici�.

ÒEn tot cas, interpelálem totes les administracions supramunicipals, que tenen les compet�ncies que no t�

lÕAjuntament, perqu� tothom assumeixi les seves responsabilitats, i a prendre mesures entre tots per afrontar

aquesta problem�tica en lÕ�mbit judicial, policial i socialÓ, diu el regidor.
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